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Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Leos Allé, d. 1. marts 2018. 
 
Fremmødt var: Bente, Kirsten, Pia, Sanne, Kristina og Fritz 
 
Mødet afholdt i henhold til udsendte dagsorden: 
 

1. Godkendelse af referatet fra sidste møde. Referatet godkendt. 
  

2. Forberedelse af generalforsamlingen tirsdag den 20. marts 2018 kl. 19.30 i Medborgerhuset. 
 

a. Afgående medlemmer genopstiller, dog udgår Pia på grund af flytning.  Her skal der 
findes en ny kandidat. 
 
b. Formandens beretning. Bente forelagde et udkast til beretningen, som blev vedtaget af 
bestyrelsen. Udkastet, der blev tilpasset på nogle få punkter, fremlægges herefter ved 
generalforsamlingen.  
 

 c. Forslag til generalforsamlingen – ingen forslag. 
 

d. Udsendelse af indkaldelsen – effektueres af Bente. I princippet er indkaldelsen allerede 
udsendt i seneste udgave af NYT. 

 
3. Hjertestarter: Hennings meddelelse taget til efterretning. Følges op enten af Henning eller Peter. 

 
4. Økonomi:  

Udkast til regnskab og budget forelagt af Kirsten.  Bente foreslog at hjertestarteren skulle 
lægges ind i budgettet. Bente foreslog endvidere, at indkaldelse af medlemmer, der ikke er i 
betalingsrestance, til generalforsamlingen skulle indeholde et brev med blomsterfrø. 
Udgifterne for indkøbet skal med på budgettet for 2018. Bestyrelsen var enig heri. Formue 
på ca. 41.000 kr. 

 
5. Meddelelser m.v.    

 
6. Møde efter generalforsamlingen: Aftales i forbindelse med generalforsamlingen. 

 
På bestyrelsens vegne 
Fritz 
 
 
 

 


